Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 3 October 2018 (Wednesday)* 日期 : 2018 年 10 月 3 日(星期三)*

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 23 July 2018 通過 2018 年 7 月 23 日的會議記錄

2. Code of Practice for Automated Dockless Bicycle Rental Services (Paper T&TC 49/2018) 無樁式自助單車租賃業務守則 (文件 T&TC 49/2018 號)

3. Question on a number of serious traffic accidents on North Lantau Highway (Paper T&TC 50/2018)

有關北大嶼山公路發生多宗嚴重車禍的提問(文件 T&TC 50/2018 號)

4. Question on proposal of providing a zebra crossing at Chung Yan Road near North Lantau Hospital

(Paper T&TC 52/2018)

有關在松仁路近北大嶼山醫院位置增設斑馬線的建議的提問(文件 T&TC 52/2018 號)

5. Question on transport facilities at Tung Chung Road near JoysMark in

Mun Tung Estate

(Paper T&TC 53/2018)

有關近滿東邨滿樂坊的東涌道交通設施的提問(文件 T&TC 53/2018 號)

*因颱風關係,會議由 2018 年 9 月 17 日延期至 2018 年 10 月 3 日舉行。

The meeting has been postponed from 17 September 2018 to 3 October 2018 owing to the typhoon.

6. Question on request for deploying additional manpower for processing applications for Lantau Closed Road Permit

(Paper T&TC 54/2018)

有關要求增加人手處理大嶼山封閉道路通行許可證申請的提問(文件 T&TC 54/2018 號)

7. Question on proposed splitting of Long Win route no. S64 for the whole day (Paper T&TC 51/2018)

有關建議全日分拆龍運 S64 號線的提問 (文件 T&TC 51/2018 號)

8. Question on Long Win bus route no. E31

(Paper T&TC 55/2018)

有關龍運 E31 號線的提問

(文件 T&TC 55/2018 號)

9. Question on "E" route buses operating through Tung Chung West

(Paper T&TC 56/2018)

有關「E」線巴士繞經東涌西的提問

(文件 T&TC 56/2018 號)

10. Question on roll-out time of Long Win bus route no. E43

(Paper T&TC 57/2018)

有關龍運 E43 號線實施時間的提問

(文件 T&TC 57/2018 號)

11. Question on implementation of Long Win route no. E32A and Citybus route no. E23A

(Paper T&TC 60/2018)

有關落實龍運 E32A 及城巴 E23A 號線的提問

(文件 T&TC 60/2018 號)

12. Question on enhancement of overnight bus services in Tung Chung North

(Paper T&TC 61/2018)

有關加強東涌北通宵巴士服務的提問

(文件 T&TC 61/2018 號)

13. Question on request for enhancement of service on Tung Chung MTR Line

(Paper T&TC 58/2018)

有關要求港鐵提升東涌綫服務的提問

(文件 T&TC 58/2018 號)

14. Question on improvement works of traffic signal system at Tat Tung Road (Paper T&TC 59/2018)

有關達東路交通燈系統改善工程的提問(文件 T&TC 59/2018 號)

15. Question on request for improving the design of Ying Tung Road (Paper T&TC 62/2018)

有關要求改善迎東路設計的提問(文件 T&TC 62/2018 號)

16. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Working Group 交通及運輸委員會工作小組

17. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表

18. Date of next meeting

下次會議日期